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Voorwoord 

 

 

 

Ha lieve lezers, 

Hiervoor u ligt de 15de editie van de nieuwsbrief van stichting MGB hulp-

verlening.  Het is weer een afwisselende uitgave geworden. 

 

Geniet mee van het interview met David over onder andere zijn pasgeboren 

baby, Lucas. Wilma schreef voor deze nieuwsbrief een mooi artikel. Geniet 

van de geweldige creativiteit die we hebben binnen MGB; de paasstukjes, 

een mooi schilderij en nog veel meer. 

 

En vind jij het ook leuk om te lezen en om een keer een bijdrage 

te leveren?  

Spreek ons even persoonlijk aan!  

Deze uitgave is binnenkort ook online te lezen via de website van MGB-

Hulpverlening. 

 

 

Veel leesplezier! 

De redactie, 

Wilma, Jikkalien, Annemijn en Lieneke 

 
 
 



 

Ingrediënten  

- 3 eieren 

- 500 gram geraspte belegen kaas 

- 1 zakje bakpoeder 

- 3 eetlepels water 

- 200 gram bloem 

- Zonnebloemolie (om in te frituren)  
 

Bereidingswijze 
1.  Pak een grote kom en doe daar de meel, de kaas en de bakpoeder in.  
2. Voeg de eieren toe in de kom.  
3. Voeg nu de 3 eetlepels water toe.  
4. Maak een geheel van het deeg en ga het goed kneden.  
5. Ga nu kleine, ronde balletjes kneden van het deeg.  
6. Zet een wokpan op het vuur en gooi de olie erin, zorg dat de olie heet 
wordt. Zodra het heet genoeg is gooi je de kaasballetjes erin. Frituur ze in 
de pan totdat de balletjes een goudgeel kleurtje hebben. Je kunt eigenlijk 
zelf al zien aan de kaasballen wanneer ze goed zijn!  
7. Leg de kaasballetjes nu in een vergiet (met een keukenpapier erin) of op 
een bord (met keukenpapier erop) en laat ze uitlekken. Daarna kun je ze 
lekker gaan opeten!  

 

 

 

 

Recept van Cherensly 

RECEPT 
 

“Antilliaanse kaasballetjes” 

 



 

Eetsmakelijk! 



 

SPEELWOUD 

 

Vernieuwing  

Hierbij een update van onze leuke educatieve  
arbeidsmatige dagbesteding. 

 
 
 
 
 
 

In speelwoud zijn we ons weer aan het klaarmaken voor het toeristen 
seizoen. De wintercollectie weer wat meer naar de achtergrond en al het 
zomer/buitenspeelgoed komt weer lekker in de winkel. 
 
Bij de tweedehandskleding zijn we alle zomerkleding erin aan het han-
gen, een flinke klus! Klanten weten ons steeds beter te vinden en dat is 
erg leuk! 
 
Verder proberen we regelmatig van alles op Social Media te delen over 
nieuwe producten en leuke acties. 
Je kunt ons volgen op Instagram@speelwoud.vlissingen en op Facebook 
onder Speelwoud. 
 
Kom eens gezellig langs op Speelwoud in de Sint Jacobsstraat en volg ons 
op de Socials. 
 
Groetjes team Speelwoud  



 



 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

UITLEG ILLUSTRATIE   
 



 

Het begin…. Dat was toen, vandaag en in  toekomst. Dat klinkt mis-

schien wat vaag. 

Maar Genesis was niet zomaar het begin van een verhaal wat werd 

opgeschreven, en zo de eerste bladzijden van de Bijbel vormden. 

Nee, het is zoiets als de lucht om je heen, die zie je niet , maar die je 

wel voelt.  

En zo was het Gods geest die in Genesis over het water zweefde, de 

schepping schiep en dat ook al was in zichzelf. 

 Jij bent verbonden met zijn geest, en bent Gods schepping.  

 De Bijbel spreekt ook veel met metaforen. En dat maakt dit boek ook 

zo rijk voor de verbeelding, en zijn  kunstenaars al eeuwen lang  

mateloos erdoor geïnspireerd.  

Zo  zijn bomen bijvoorbeeld vaak een metafoor voor mensen. ‘Want als 
een boom geplant aan waterstromen’ ( Psalm 1:3)  Of geplant zijn, ge-
worteld zijn aan een beek’. Het water is ook een beeld voor het leven, 
in het begin, en God zag dat het goed was. ( Genesis 1)  



 

Wilma Interviewt  

David&Willie 

David beantwoordde vragen die wij hem opstuurden. Dank je wel 

David! Lees hieronder hoe David vertelt over zijn pasgeboren zoon-

tje, over zijn gezin, zijn dromen en Gods Koninkrijk!  

 

Hoe is het nu Lucas? 

Met Lucas gaat het goed! Hij wordt weer groter enne.. Hoe groot hij nu is, 

zo past hij niet meer in Willie’s buik haha! 

Kunnen jullie iets over jullie afkomst vertellen?  

Ja, Willie is in het ziekenhuis in Goes geboren en is opgegroeid in Kapelle 

Biezelinge. Later verhuisde ze naar Vlissingen  

David is een Middelburger. Hij is er geboren en heeft er de grootste perio-

de van zijn jonge leven gewoond.  

Willie haar vader komt uit Friesland en haar moeder uit de buurt van 

Woerden.  

David zijn moeder komt uit Veere en zijn vader uit Borsele, dus hij is een 

rasechte zeeuw (eigenlijk niet zijn oma komt uit de Achterhoek). 

 

Jullie wonen boven het Koningshuis, hoe is dat zo gekomen?  

Ja goeie, simpel gezegd daar heeft God voor gezorgd.  

Wij waren op reis in Zuid-Oost Azië waar we baden tot God waar wilt u 

ons hebben?  

Toen ervaarden we dat we terug naar Vlissingen moesten gaa . Voordat 

we op reis gingen hadden we ons hele hebben en houden opgegeven en 

we hadden geen huis meer.  

We baden ervoor en we ervaarden dat we aan Kees moesten vragen of 

het huis bij het Koningshuis beschikbaar was. Ons gebed was daarbij als 

ze gelijk mee instemden dat was dat vanuit God.  

Sjaukat en Kees kenden ons helemaal niet, maar toch ervaarden ze dat 

Jezus zei dat wij er moesten komen wonen. 



 



 

 

 

Wat doen jullie zoal op een week in het Koningshuis en  

daarbuiten? 

Haha ja, goede vraag: Over Jezus vertellen. Vader en moeder zijn, luiste-

rend oor beide , bidden, appjes beantwoorden, gezellig kletsen, de activitei-

ten organiseren, buurtjes bezoeken, schoonmaken, gekke bekken trekken, 

klussen, voor taxi spelen, veel regelen en vergaderen. 

 

Waar genieten jullie het meest van in dit werk?  

Over Jezus vertellen.. Mensen laten ontdekken wie Jezus voor hun kan bete-

kenen. Dat mensen herstel vinden! 

 

Hoe ontspannen jullie buitenom alle druktes?  

Willie is dan in de moestuin te vinden,  

David kruipt dan even lekker weg achter de pc of voor een filmpje of hij 

probeert een eindje te lopen.  

(Maar echte rust vind je bij Jezus). 

 

Jullie stralen de liefde van Jezus uit.. Wie is Jezus eigenlijk voor 

jullie?  

Ten eerste dank je wel.. 

Ik moest een poosje nadenken over deze vraag. 

Hij is voor ons het leven, zonder Hem is er geen leven. Jezus is de Baken 

van Hoop waar je in alles aan vast kunt klampen. Met Hem vlieg je over 

elke storm. Hij is de rust in de drukte..  :)  

 

Hoe zijn jullie verbonden met MGB? 

We zijn beiden vrijwilliger, maar als Koningshuis zien wij een enorm verbin-

tenis omdat cliënten van MGB ook als bezoeker bij ons komen, waardoor 

we een hechte band vormen . 

 

 



 

 
 

Hebben jullie nog dromen voor in de toekomst? 

Jazeker, Willie zou graag een bed&breakfast willen runnen en een theetuin.  

We dromen beiden voornamelijk van een stad waar het Koninkrijk van God 

centraal zal staan.  

Dat hopen we, dat dat verwezenlijkt wordt. 

Wat willen jullie ons als broeders en zusters nog meegeven? 

Zoek altijd het Koninkrijk van God, Blijf in Jezus dan blijft Hij ook in jou! 

En dat we van jullie houden. 

 

Bedankt David! We wensen jou, Willie en de kinderen Gods zegen toe! 

Bedankt voor alles wat jullie doen in de stad Vlissingen, met onze cli-

ënten onder andere, in Zijn Koninkrijk! 



 

Als activiteitenbegeleiders willen wij: Annemijn, Lieneke en Mahalia 
jullie vertellen wat we de afgelopen periode allemaal hebben  
gedaan. Zo kunnen jullie meer zicht en achtergrond krijgen van wat 
wij organiseren. Voel je bovenal welkom om ook een keer deel te ne-
men aan een activiteit! De activiteiten worden aangeboden voor de 
bezoekers die naar de dagbesteding komen.  We bereiken jullie met 
een appje via ons dagbestedingsmobiel. We merken dat we weinig 
reactie krijgen op de mail, daarom sturen we jullie een appje. Je kunt 
ook altijd langs komen om te kijken op ons mededelingenbord.  

 

 

Op de foto links zie je Haci. 

Dit is het laatste kunstwerk van onze kunstenaar Haci. Vanaf de maand 

april gaat hij op vakantie naar Turkije. In mei gaat hij naar dit land  

emigreren. We bezorgen hem een mooi afscheid! 

We hebben genoten van zijn schilderijen en hij van ons.  

De gezelligheid gaat hij missen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

ACTIVITEITEN 

 

Oase  



 

 
 

 

 



 

 

Mooie illustraties van Hedwig  



 



 



 

Regina maakte de afgelopen maan-

den prachtige oorbellen. De eerste 

keer met kraaltjes aan ringen en de 

tweede keer van fimoklei. Ik (Lieneke) 

genoot van haar gevoel voor creativi-

teit. Ze kiest met gemak prachtige 

kleurencombinaties en heeft snel 

door hoe het moet. Het versterkt on-

ze band en we worden er allebei heel 

blij van! Echt leuk! Hier foto’s van 

haar resultaat van fimoklei. Mooi hé! 

 

Ook Giovanni maakte mooi dingen, 

waaronder dit prachtige kruis in 

zwart, wit en goud. We hingen hem 

maar gelijk aan zijn nek! Mooie Gio! 



 

Hierboven zie je een foto van de koekjes die op Oase gemaakt en 

gebakken worden.  

Het is fijn om dit samen met elkaar te doen, het schept een band 

en het resultaat is ook heerlijk! 



 



 



 



 

NARNIA  Prince Caspian 

Drie boeken van de Kronieken van Narnia, geschreven door  C.S.  Lewis 

zijn verfilmd.  

Verhalen over ‘Goed en kwaad’ , dat zich afspeelt in het betoverde land 

Narnia waar de leeuw Aslan de kinderen Peter, Susan, Edmund en Lucy 

helpt om de goede strijd te strijden.  

De tweede fantasy film; ‘Prince Caspian’  hebben we gekeken op Oase. 
Narnia is stil en verlaten, Narnia is in de greep van een donker en slecht 
bewind  die de  originele bevolking van Narnia wilt uitroeien. Prince Cas-
pian, rechtmatig opvolger en de zoon van de laatste koning van Narnia 
claimt zijn positie op de troon met hulp van de kinderen, de magische 
wezens van Narnia en Aslan. 



 

AVATAR 

 

Een die we hebben gezien is Avatar.  Die was extra mooi om te zien op het 

grote kijk scherm op Oase. Maar waar wat  is het verhaal van Avatar 1? 

Jake Sully is een verlamde oorlogsveteraan in de toekomst, die met enkele 

anderen naar de maan Pandora wordt gebracht. De mensheid wil daar 

waardevolle grondstoffen uit de grond halen. Deze planeet wordt echter 

bewoond door de Na'vi bevolking, een mens-achtig ras met hun eigen taal 

en cultuur. De Na'vi doen er alles aan zich te beschermen tegen de men-

sen die hun planeet met de grond gelijk willen maken. Een vrouwelijke 

Na'vi genaamd Neytiri geeft  jake de kans om toe te treden tot het volk als 

hij een aantal proeven doorstaat.  Als  Jake meer begint te voelen voor 

Neytiri en de cultuur van de Na’vi, begint hij zijn missie te betwijfelen en 

raakt hij persoonlijk  betrokken bij vrijheidsstrijd van de Na’vi.  

Vragen tot reflectie die je zou kunnen beantwoorden na het zien van 

de film zouden kunnen zijn: 

In de natuur heeft alles een eigen plek, ieder met een eigen taak. 

Wees je eens bewust van de natuur om je heen, en die is overal. Die gras-

sprietjes tussen tegen op straat bijvoorbeeld.  Hoe draag jij zorg voor na-

tuur? en die van  jouw eigen omgeving? 

Wat zijn mijn unieke gaven, vaardigheden, sterktes of talenten? 

Waar ben ik dankbaar voor? 



 

IN MEMORIUM 

Carolina van Dorp 
15-3-2023 

Op 15 maart 2023 is Carolina overleden.  

We kennen Carolina als een toegewijde medewerker, die onvoorwaar-

delijke liefde betoonde aan onze cliënten.  

Hieronder het interview wat in de vorige editie stond.  

Hoe ben je bij MGB gekomen?  

Harmen kende ik van de kerk en hij vroeg of ik mee wilde bidden bij MGB. 

Dat heb ik dus in mijn eerste paar jaar gedaan bij MGB. Bidden.. We baden 

vaak met z'n drietjes, Sjaukat, Harmen en ik. Zo ben ik begonnen hier 

Ben je altijd gelovig geweest? 

Ik ben gelovig opgevoed. Om precies te zijn ben ik Luthers opgevoed. We 

waren niet erg streng en er kon veel binnen ons gezin. We gingen bijvoor-

beeld op zondag na de dienst zeilen. Dan gingen we keurig naar de kerk, 

maar namen we onze oude kloffie mee en na de kerk gingen we het water 

op. Heerlijk! We baden thuis en lazen regelmatig uit de Bijbel. 

Gelovig opgevoed zijn is wel echt anders dan gelovig zíjn..  Jaren later kreeg 

ik pas écht een relatie met God de Vader en de Heere Jezus. Toen ik 33 jaar 

was zei ik tegen God; 'Vader, ik  heb het vaak op mijn manier gedaan, nu 

gaan we het op Uw manier doen. God deed ook wat ik vroeg.. Dikke schrik 

voor mij! (Ze lacht) God vertelde namelijk daarna ook écht wat Hij van mij 

verwachtte..  Ik moest het ook doorvertellen aan mijn man, wat God tegen 

mij zei. In de loop der jaren is dat steeds meer gegroeid en verdiept. Mijn 

man is 3 jaar later tot geloof gekomen. 

 

Wat is het mooiste wonder wat je hebt meegemaakt?  

De wedergeboorte!! Dat heeft elke christen, als het goed is, anders ben je 

geen christen! Maar dat vind ik het grootste wonder dat er bestaat.  

 



 

 

“Als je de stap met Jezus durft te zetten 

word je altijd een stukje mooier” 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

Ik heb daarnaast ook zoveel wonderen gezien. Een van de grootste wonde-

ren is toch wel dat de nieren van mijn dochter er nog steeds inzitten. De 

arts in het Sophia kinderziekenhuis vertelde ons 'wíj krijgen die nieren niet 

schoon'. Met de nadruk op 'wij'. Dat zette me aan het denken. Toen dacht 

ik, dan vraag ik het toch aan God.. En dat heb ik gedaan.  In die tijd las ik 

een boek met als titel ' God bedacht zich, omdat zijn kind erom vroeg". In 

dat boek stond dat ik moest vertellen aan God, waarom God Els moest be-

ter maken. Ik wist dat niet.. Ik kwam er maar niet uit, totdat ik dacht.. God 

U bent altijd dezelfde, vroeger, nu en in de toekomst' Ik vond dat het ner-

gens op sloeg wat ik zei. Maar Hij deed het!  

 

Op een nacht vroeg ik dus om genezing voor Els aan God, terwijl mijn man 

naast me lag te slapen en Els in haar bedje lag. De volgende morgen werd 

ik wakker en ik zei tegen Wim ' Els is beter, God heeft haar genezen'. Mijn 

man zei direct 'zo werkt dat niet in deze wereld, Carolina'. Els had, voordat 

ze naar school ging, altijd flinke huilbuien, omdat ze zo moe was. Alles 

kostte energie voor haar.. Tandjes poetsen, boterham eten enz..Deze mor-

gen was het stil, geen gehuil. Mijn man merkte dat ook en toen wist hij het 

ook, daar aan de ontbijttafel.. Els was genezen! Toen we in het ziekenhuis 

kwamen zei ik; 'die nier wil ik er niet uit laten halen dokter, want God heeft 

Els genezen'. En tot mijn stomme verbazing (ik zat gelukkig op mijn stoel, 

anders was ik er vanaf gevallen) zei de dokter; 'Als u dat zegt dan is dat zo..' 

En tot de dag van vandaag heeft Els haar nieren. Nou dat noem ik  

een wonder!  

 

Wat wil je de mensen van MGB meegeven?  

Jezus neemt je zoals je bent, maar láát je nooit zoals je bent. Als je de stap 

durft te maken met Jezus, dan wordt je altijd een stukje mooier en beter en 

je voelt je aangename 

Kun je iets vertellen van je afkomst?  

Mijn vader heeft in de oorlog een  schedelbasisfractuur gekregen toen hij 

een auto aan wilde duwen. Toen is hij op de achterkant van de auto ge-

sprongen, maar in een bocht vloog hij eraf en belandde met zijn hoofd te-

gen een bankje. Ze hebben hem voor dood in het ziekenhuis gebracht, 

om daar te kunnen sterven, maar dat deed hij niet.. Na die 6 weken coma 

kwam hij bij, hij had zelfs geen hoofdpijn.. Hij had het gered! Het is dus een 

wonder dat ik er ben! Anders was ik er niet geweest zonder hem. 



 

 

 

Wat trekt jou aan om bij MGB vrijwilligerswerk te doen? 

De liefde voor de mens.  

Wat doe je, naast het vertellen over de  Here Jezus, het liefst :) ?  

Naaien en spelletjes spelen vind ik leuk. Portreal en Silencio bijvoor-

beeld..Coöperatieve spelletjes vooral, waarin je juist moet samenwerken 

om een doel te halen. Daar geniet ik van.. 

Wat maakt een feest echt een feest voor jou?  

Samen dingen doen, dat maakt het een feest! Mensen zien die je een poos 

niet gezien hebben,dat vind ik ook leuk aan een feest.. 

Wat betekent Jezus voor jou?  

Alles! Zonder de Here Jezus was ik een heel kapot mens en zou ik er nu 

niet meer zijn of in Emergis zitten.  

Door de Heere Jezus ben ik een stuk heler en zit ik nu hier.  

Er zijn in 't begin van mijn leven dingen heel erg fout gegaan en daar ben 

ik heel erg kapot van geweest, maar ik ben daar door de kracht van Jezus 

uitgekomen. Daar ben ik zo dankbaar voor!  Ik moet een heel stuk minder 

worden en Hij in Mij steeds meer dat nog wel.  

Ik heb nog zoveel ook wat ik nog niet snap en nog niet hebt ontdekt in Je-

zus. Als ik nog meer van Hem ga begrijpen en ontdekken wordt Hij nog 

groter! Nóg Groter!  

 

Deze tekst vind ik zo mooi..  

Hij staat in Jesaja 45:3 (NBG) ’ Ik zal u geven schatten der duisternis en rijk-

dommen van verborgen plaatsen, opdat gij weet, dat Ik, de Heere, het ben 

die u bij u naam riep, de God van Israël’.  

Hoe meer ik van die schatten ontvang , ze pak, uitdeel en daarmee werk, 

hoe groter Jezus wordt!   

 

Bedankt Carolina voor dit interview, voor al je werk bij MGB en 

dat je vaak mensen bemoedigd, positief en opbeurend bent! 



 

ARTIKEL/BIJBELSTUDIE 

 

” De schepping” 

Hierbij een korte Bijbelstudie over de schepping. 

 

 

Foto 1: Hoe God het heeft bedoeld: 
De aarde was woest/leeg (schepping) en duisternis lag over de water-
vloed; en de geest van God zweefde erover boven het water. En God 
zei: Laat er licht zijn! En er was licht! Dit is het eerste wat God zei. En 
God zag het licht en zag dat het goed was; en God maakte scheiding 
tussen het licht en de duisternis.   

En God schiep de mens naar Zijn Beeld; naar het beeld van God 
schiep Hij hem; mannelijk en vrouwlijk schiep Hij hen. 

En God zag al wat Hij gemaakt had, en zie, het was zeer goed. Toen 
was het avond geweest en het was morgen geweest; de zesde dag. 

Enkele verzen uit Genesis 1. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Foto 2: Hoe is het nu? 

Aardbevingen.  
Overstromingen.  
Oorlogen.  
Opwarming v.d. aarde.   

 
Vraag: Hoe wil god dat we met 
de aarde omgaan?  
Heerschappij voeren en verant-
woordelijkheid nemen. 

 

 

 

Foto 3: Het  nieuw Jeruzalem. 

Wat kan de mens doen? 
Wij mogen voor de aarde zor-
gen. God zorgt voor ons en geeft 
ons een nieuwe hemel en aar-
den. Een nieuw Jeruzalem. Wij 
hebben de taak om afval op te 
ruimen zoals plastic enz. Zo dra-
gen wij zorg voor de aarde. We 
mogen uitzien naar een nieuwe 
hemel en aarde. 

 

Geschreven door Wilma 
en Annemijn 



 

ARTIKEL/BIJBELSTUDIE 

 

” Een nieuw begin!” 

 
 

 

Het thema geeft je deze keer direct het gevoel van een schone lei, een nieu-

we outfit, het eerste krokusje!  Een nieuw begin is ook het eind van een 

 ander begin. In de Bijbel zijn vaak momenten van een nieuw begin waar 

een ander begin wordt beëindigd..  

 

Adam en Eva kregen een nieuw begin op de aarde door de genade van God. 

Ook in het leven van Noach zie je duidelijk een nieuw begin. God laat een 

vloed komen, maar als Noach na dágen en nachten van stortregen zijn duif 

loslaat, komt ze terug met een takje.. Het teken van een nieuw begin, van 

hoop! Zij kregen een nieuw begin. Alles mocht weer gaan bloeien en  

groeien. En God maakte de aarde zo mooi. God gaf ons ons toen de regen-

boog aan de lucht. Het teken van Gods trouw én Zijn genade. God bedacht 

een plan om ons te redden en gaf Zijn Zoon Jezus Christus. Klein hoopje 

mens, met kirrende geluidjes en kleine handjes liggend in een kribbe..  

Wat een Godswonder!  

 

Handen werden doorboord. Door Zijn dood aan het kruis kúnnen ook wij 

opnieuw beginnen. Een nieuwe start. En weet je, voor een nieuwe start is 

soms ook een reset nodig. Zoals er een PUNT nodig is voor een nieuwe zin. 

 

Ik snap helemaal dat dit soms onmogelijk lijkt, maar leg het bij Hem neer.  

Misschien geeft God jóu dan wel een takje van hoop en een regenboog van 

Zijn trouw. 

 

 Ik bid het jullie op dit moment allemaal toe! Een heerlijke lente toege-

wenst! 

 

Liefs Lieneke 



 



 

 

Van harte welkom Jeroen! Super leuk dat je dat wilde doen..  
 

De eerste vraag dan maar, wat zijn je hobby's?  
 
Sporten! Ik bedoel dan vooral krachttraining bij basicfit. Ik doe het op het 
moment 6x per week. Op zondag is een rustdag, maar dan wandel ik of ik 
ga een ronde fietsen. Ik sport echt elke dag dus. Ik heb wel echt een hele 
omslag gemaakt in mijn leven. Goede beweging en goede voeding staat 
nu echt centraal. Lekker vroeg opstaan en lekker sporten, heerlijk! Ik voel 
me er echt super goed bij. Ik woon vlak bij de boulevard dus hardlopen 
kan op het strand en in het bos.  

 

Ja, ben je blij met het plekje waar je woont?  
Ja, ik woon achter de boulevard op een mooie plek dus. 5 jaar geleden 
verhuisde ik met mijn gezin naar daar, maar mijn dochtertje werd ernstig 
ziek en toen zijn mijn vrouw en ik uit elkaar gegroeid.  
Nu woon ik daar alleen. 

 

Hoe is het nu met je dochtertje?  
Ja, het gaat goed. Gelukkig wel!  

 

Je werkt bij de dierenambulance, heb je zelf ook dieren?  
Ja, ik heb 2 konijnen Noah en Scott. Noah hebben we opgehaald tijdens 
een dienst met de ambulance. Hij was superklein en had nog niet eens 
haartjes. Scott heb ik gevonden bij de Schotsman, vandaar de naam 
Scott :)  

 
Hoe vind je het om bij de dierenambulance te werken?  
Leuk en dankbaar werk. Het is wel soms moeilijk als we akelige situaties 
meemaken. Bijvoorbeeld als er een hond is aangereden en ze moeten 
deze laten inslapen. Dat blijft lastig..   Gaat verder op Pagina 31 

IN DE SCHIJNWERPER 

“Jeroen” 

 



 

 



 

 

Het mooie aan dit werk is dat je vaak veel liefde terugkrijgt van de baas-

jes. Soms een donatie of ik heb ook tekeningen ontvangen van kinderen. 

Die heb ik ook opgehangen in mijn woonkamer. Dat zijn van die kleine 

dingetjes, maar dat maakt het wel extra leuk. Het is vrijwilligerswerk, 

maar ik doe het puur uit liefde voor de dieren. Het samenwerken met  

Ferry is trouwens ook leuk. We wonen dicht bij elkaar, dus je hoeft elkaar 

maar op te bellen. We zijn een keer half twee 's nachts gebeld voor een 

kat in Goes, maar die hebben we helaas niet kunnen vangen. Achteraf 

hoorden we wel dat het goed is gekomen.  

Wat is het mooiste moment daar geweest?  

Ik denk dat ik de honden toch wel het mooiste vind.. 

We hadden trouwens ook een keer een mooie melding gehad van een 

kerkuil. Deze was naar binnengevlogen in een loods. Hij had voor de rest 

niets, dus we hebben hem gevangen met een vangnet. Prachtig! 

We hebben ook wel eens een melding gehad van een wild varkentje. Maar 

dat varkentje was zó snel en hij gilde maar en knorde. We kregen hem 

maar niet te pakken met het net. Uiteindelijk ben ik er maar opgespron-

gen en zo hebben we hem naar zijn baasje kunnen terugbrengen.  

 

Heb je altijd al liefde voor dieren gehad?  

Ja, ik heb om eerlijk te zijn meer liefde voor dieren dan voor mensen. Ze 

zijn betrouwbaar en een hond is bijvoorbeeld altijd blij en vrolijk als je 

thuiskomt! Een dier motiveert je ook om dingen te doen. Het geeft je  

verantwoordelijkheid, maar ook structuur in je leven. Dat vind ik super!  

 

Wat vind je positief aan MGB?  

Ik heb geen begeleiding meer, omdat het nu goed gaat. Maar het fijne 

hiervan is het samenzijn. Het onder de mensen zijn. Even praatje en een 

lekker bakje koffie.  

 

Heb je nog toekomstdromen? 

Ja, ik wil professioneel deadlifter worden. Zware gewichten optillen! Giste-

ren deed ik nog 100 kilo legpress.  



 

 

Wat zijn we veel over je te weten gekomen Jeroen, wat super leuk 

dat je dit wilde delen.. Heb je nog een leuke tip voor de lezer?  

Ja zeker, als je een situatie met een dier niet vertrouwt bel dan de  

dierenambulance. Enne, kijk uit voor vogelgriep.  

Pak dus niet zomaar vogels op!  

Bel altijd als t niet vertrouwd, misschien kom ik dan wel langs ;)  



 

Gedicht van Ferry 

“Het begin”  

Ik wil het opdragen aan Carolina: 

 

 

 

 

HIJ 

Hij is het begin en 

in het begin was er het Woord en het Licht 

 

Hij is Woord en Licht en Brood 

Ieder begin is moeilijk, met vallen en opstaan 

maar er is brood om je te voeden 

en Licht om je aan te warmen 

en Woorden van kracht 

 

Iedere dag begint met Licht, met Brood en met het Woord 

en zo begint iedere dag met Hem.  

 

 

 



 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

OASE 

“ Om te gieren” 

Hoi allemaal! 

 

We hebben een nieuwe rubriek, namelijk: ’Om te gieren’!  

Hier kunnen jullie de maandelijkse grap en een strip vinden.  

Geniet ervan en lach niet te hard! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

OPENINGSTIJDEN OASE  
Maandag 10:00 – 19:00uur  17:30 maaltijd.  

Na de maaltijd Bijbelstudie 

Dinsdag t/m vrijdag 10:00 – 16:00 uur  
Zaterdag 10:00 – 13:00 uur & tosti’s  

I.v.m  de corona-
schoonmaak  is de db  
gesloten tussen: 

12:45 - 13:15 uur 
De tuin blijft toegankelijk. 

OPENINGSTIJDEN SPEELWOUD  

Dinsdag t/m zaterdag 
 
LET OP 
Zondag en maandag  
gesloten 

10:00 – 17:00 uur   

OPENINGSTIJDEN KANTOOR  

Maandag t/m vrijdag 09:00 - 12:00 uur 

Tel: Kantoor 
Tel: OASE 
Tel: OASE mobiel 

0118 - 410696 
0118 - 851964 
06 - 83427400 (Alleen voor app-contact) 

MAIL NIEUWSBRIEF 
dagbesteding@mgbvlissingen.nl  

CONTACT  
Stichting MGB  
Badhuisstraat 66 
4381 LV Vlissingen  
info@mgbvlissingen.nl 

REDACTIE  
Wilma  

Annemijn 
Lieneke 
Jikkalien 

mailto:dagbesteding@mgbvlissingen.nl

